

PATENT ASSIGNMENT

Electronic Version v1.1

Stylesheet Version v1.1

SUBMISSION TYPE:	NEW ASSIGNMENT
NATURE OF CONVEYANCE:	CHANGE OF NAME
CONVEYING PARTY DATA	
Name	Execution Date
nuclitec GmbH	03/27/2009
RECEIVING PARTY DATA	
Name:	Eckert & Ziegler Nuclitec GmbH
Street Address:	Gieselweg 1
City:	Braunschweig
State/Country:	GERMANY
Postal Code:	38110
PROPERTY NUMBERS Total: 3	
Property Type	Number
Patent Number:	6770019
Patent Number:	7172799
Patent Number:	7170072
CORRESPONDENCE DATA	
Fax Number:	(954)922-7390
<i>Correspondence will be sent via US Mail when the fax attempt is unsuccessful.</i>	
Phone:	954-922-7315
Email:	felgentreff@patentcentral.com
Correspondent Name:	Patent Central LLC
Address Line 1:	1401 Hollywood Boulevard
Address Line 4:	Hollywood, FLORIDA 33020
ATTORNEY DOCKET NUMBER:	3993 CHANGE OF NAME
NAME OF SUBMITTER:	Stephan A. Pendorf
Total Attachments: 8 source=3993name_change_eckert_english-translation#page1.tif	

OP \$120.00 6770019

500863140

PATENT
REEL: 022694 FRAME: 0834

source=3993name_change_eckert_english-translation#page2.tif
source=3993name_change_eckert_english-translation#page3.tif
source=3993name_change_eckert_english-translation#page4.tif
source=3993name_change_eckert_german#page1.tif
source=3993name_change_eckert_german#page2.tif
source=3993name_change_eckert_german#page3.tif
source=3993name_change_eckert_german#page4.tif

Entry number	a) Firm b) Headquarters, offices, domestic company address, authorised recipient, branches c) Subject of the enterprise	Nominal or ordinary share capital	a) General regulations on representation b) Board, governing body, managing directors, personally liable corporate members, managers, entitled representatives and specially authorised representatives	Proxy	a) Legal form, commencement, statutes or company agreement b) Other legal circumstances	a) date of entry b) remarks
1	2	3	4	5	6	7
1	a) <u>AFEA Technology QSA GmbH</u> b) Brunswick c) Distributing goods and providing services in the field of the technical natural sciences, in particular - but not limited to - delivering technical, security and environmental solutions worldwide in the field of radioactive and non-radioactive products and services for eliminating static, conducting non-destructive material tests, sterilisation, smoke detection, process control and calibration and in the field of reprocessing, conditioning and disposing of radioactive and non-radioactive residues.	515,000.00 EUR	a) The company has one or more managers. If only one manager is appointed, said manager represents the company alone. If several managers are appointed, the company is represented by two managers or by one manager together with a proxy holder. Authorisation to represent alone can be granted to the managers. Individual managers can be authorised to conclude legal business with themselves in the name of the company, in their own name or as a representative of a third party. b) Manager: <u>Dr. Lämbrich, Rainer, Aumühle, *09.04.1949</u>	Overall proxy together with a manager or other proxy holder: <u>Handke, Christina, Schwülper, *11.07.1962</u> <u>Menuhr, Helmut, Brunswick, *27.04.1951</u>	a) Private limited company Company agreement of 03.09.1997, last amended on 22.08.2001 b) Company agreement, sheet 90 ff., special issue This sheet has been re-edited for continuance by electronic data processing and replaces the previous register sheet. Released on 25.08.2005.	a) 25.08.2005 Jahnke b)
2	a) <u>QSA Global GmbH</u>				a) At the corporate meeting of 23.10.2005, it was decided to amend the company agreement in § 1 and to thus change the firm. The company agreement was also amended in § 7 (Notifications). b) decision sheet 4 ff, special issue II revision of the company agreement, sheet 5 ff., special issue II	a) 28.11.2005 Köke b)
			b) Appointed as manager: <u>Foster, Ralph Nicholas, Sidmouth, Devon, *29.05.1944</u> authorised to represent alone; authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party.			a) 28.11.2005 Köke

PATENT

REEL: 022694 FRAME: 0836

Entry number	a) Firm b) Headquarters, offices, domestic company address, branches c) Subject of the enterprise	Nominal or ordinary share capital	a) General regulations on representation b) Board, governing body, managing directors, personally liable corporate members, managers, entitled representatives and specially authorised representatives	Proxy	a) Legal form, commencement, statutes or company agreement b) Other legal circumstances	a) date of entry b) remarks
1	2	3	4 Appointed as manager: Milsom, John Francis Sidney, London, *24.10.1947 authorised to represent alone, authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party. Appointed as manager: Powers, Dennis Wayne, Essex / USA, *24.05.1942 authorised to represent alone, authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, or in his own name. No longer manager: Holden, Phil Leslie, Oxfordshire, *01.03.1952 Appointed as manager: Dr. Lambrecht, Rainer, Aumühle, *09.04.1949 authorised to represent alone, authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party.	5	6	7
4			b) No longer manager: Milsom, John Francis Sidney, London, *24.10.1947			a) 07.12.2005 Köke
6			b) Appointed as manager: Dr. Hohn, Fritz, Hilton Head, SC, USA, *07.04.1943 authorised to represent alone, authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party.			a) 02.02.2007 Bergemann

Entry number	a) Firm b) Headquarters, offices, domestic company address, authorised recipient, branches c) Subject of the enterprise	Nominal or ordinary share capital	a) General regulations on representation b) Board, governing body, managing directors, personally liable corporate members, managers, entitled representatives and specially authorised representatives	Proxy	a) Legal form, commencement, statutes or company agreement b) Other legal circumstances	a) date of entry b) remarks
1	2	3	4	5	6	7
6			No longer manager. <u>Dr. Lambrecht, Rainer, Aumühle, *09.04.1949</u>			
7	a) nuelltec GmbH		b) Appointed as manager. <u>Schille, Rainer, Groß-Urnstadt, *09.03.1948</u> authorised to represent alone.			a) 28.03.2007 Bergemann
8	a) Eckert & Ziegler Nuelltec GmbH b) Company address: Gieselweg 1, 38110 Brunswick		b) No longer manager. <u>Forster, Ralph Nicholas, Sidmouth, Devon, *29.05.1944</u> No longer manager. <u>Powers, Dennis Wayne, Essex / USA, *24.05.1942</u> Amended (representation), now: manager. <u>Schille, Rainer, Groß-Urnstadt, *09.03.1948</u> authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party. Amended (representation), now: manager. <u>Dr. Hohn, Fritz, Hilton Head, SC, USA, *07.04.1943</u> authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party. Appointed as manager. <u>Dr. Eckert, Andreas, Wandlitz, *27.04.1960</u> authorised to conclude legal business with himself in	Proxy cancelled: <u>Handke, Christina, Schwülber, *11.07.1962</u> Proxy cancelled: <u>Menuhr, Helmut, Brunswick, *27.04.1951</u> Overall proxy together with a manager or other proxy holder: <u>Gutsch, Jens, Bernau, *07.06.1986</u>	a) At the corporate meeting of 04.09.2008, it was decided to amend the company agreement in § 1 and to thus change the firm.	a) 07.10.2008 Bergemann
					a) At the corporate meeting of 05.02.2009, it was decided to revise the company agreement, in particular in § 1 (Firm) and to thus change the firm, and in § 7 (Fiscal Year).	a) 27.03.2009 Bergemann

Entry Number	a) Firm b) Headquarters, offices, domestic company address, authorised recipient, branches c) Subject of the enterprise	Nominal or ordinary share capital	a) General regulations on representation b) Board, governing body, managing directors, personally liable corporate members, managers, entitled representatives and specially authorised representatives	Proxy	a) Legal form, commencement, statutes or company agreement b) Other legal circumstances	a) date of entry b) remarks
1	2	3	4	5	6	7
			the name of the company, in his own name or as a representative of a third party.			
9			b) Appointed as manager: Yeager, Franklin, Valencia CA/USA, *18.06.1968 authorised to conclude legal business with himself in the name of the company, in his own name or as a representative of a third party. No longer manager: Schille, Rainer, Groß-Umstadt, *09.03.1948	Overall proxy together with a manager or other proxy holder: Schille, Rainer, Groß-Umstadt, *09.03.1948		a) 27.03.2009 Bergemann

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1	a) AEA Technology OSA GmbH b) Braunschweig c) Der Vertrieb von Waren und die Erbringung von Dienstleistungen auf technischnaturwissenschaftlichem Gebiet, insbesondere, ohne darauf beschränkt zu sein, die weltweite Lieferung von technischen, schmelletechnischen und umwelttechnischen Lösungen im Bereich von radioaktiven und nicht-radioaktiven Produkten und Dienstleistungen zur Eliminierung von Statik, Durchführung zerstörungsfreier Werkstoffprüfung, Sterilisierung, Rauchmeldung, Verfahrenskontrolle und Kalibrierung und im Bereich der Wiederaufbereitung, Konditionierung und Entsorgung von radioaktiven und nicht-radioaktiven Rückständen.	515.000,00 EUR	a) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Ist nur ein Geschäftsführer bestellt, so vertritt er die Gesellschaft allein. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch zwei Geschäftsführer oder durch einen Geschäftsführer gemeinsam mit einem Prokuristen vertreten. Den Geschäftsführern kann Einzelvertretungsbefugnis erteilt werden. Einzelnen Geschäftsführern kann die Befugnis erteilt werden, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. b) Geschäftsführer: Dr. Lamborch, Rainer, Aumühle, *09.04.1949	Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen. Handke, Christina, Schwülper, *11.07.1962 Menck, Heimit, Braunschweig, *27.04.1951	a) Gesellschaft mit beschränkter Haftung Gesellschaftsvertrag vom 03.08.1997 zuletzt geändert am 22.08.2001 b) Gesellschaftsvertrag Blatt 90 ff. Sonderband Dieses Blatt ist zur Fortführung auf EDV neugefasst worden und dabei an die Stelle des bisherigen Registerblattes getreten. Freigegeben am 25.08.2005.	7
2	a) GSA Global GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 23.10.2005 hat Änderungen des Gesellschaftsvertrages in § 1 und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen. Weiter ist der Gesellschaftsvertrag in § 7 (Bekanntmachungen) geändert.	a) 28.11.2005 Köke b) Beschluss Bl. 4 ff Sdb. II Neufassung des Gesellschaftsvertrages Bl. 5 ff. Sdb. II
3			b) Bestellt als Geschäftsführer: Forster, Ralph Nicholas, Sidmouth Devon, *29.05.1944 einzelvertretungsberechtigt, mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 28.11.2005 Köke

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1		3	4 Bestellt als Geschäftsführer: Mileom, John Francis Sidney, London, *24.10.1947 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Powers, Dennis Wayne, Essex / USA, *24.05.1942 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen Rechtsgeschäfte abzuschließen. Nicht mehr Geschäftsführer: Holden, Phil Leslie, Oxfordshire, *01.03.1952 Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Lambrecht, Rainer, Aumühle, *09.04.1949 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.	5	6	7
4			b) Nicht mehr Geschäftsführer: Mileom, John Francis Sidney, London, *24.10.1947			a) 07.12.2005 Köke
5			b) Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Hohn, Fritz, Hilton Head SC, USA, *07.04.1943 einzelvertretungsberechtigt mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.			a) 02.02.2007 Bergemann

Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen
1		2	3	4	5	7
			Nicht mehr Geschäftsführer: Dr. Lambrich, Rainer, Aumühle, *09.04.1949			
6			b) Bestellt als Geschäftsführer: Schille, Rainer, Groß-Umsiedl, *09.03.1948 einzelvertretungsberechtigt.			a) 28.03.2007 Bergemann
7	a) Nuditec GmbH				a) Die Gesellschafterversammlung vom 04.09.2008 hat eine Änderung des Gesellschaftsvertrages in § 1 (Firma) und mit ihr die Änderung der Firma beschlossen.	a) 07.10.2008 Bergemann
8	a) Eckert & Ziegler Nuditec GmbH b) Geschäftsanschrift: Gieselweg 1, 38110 Braunschweig		b) Nicht mehr Geschäftsführer: Forster, Ralph, Nicholas, Sidmouth, Devon, *29.05.1944 Nicht mehr Geschäftsführer: Powers, Dennis Wayne, Essex / USA, *24.05.1942 Geändert (Vertretung), nun: Geschäftsführer: Schille, Rainer, Groß-Umsiedl, *09.03.1948 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Geändert (Vertretung), nun: Geschäftsführer: Dr. Hohn, Fritz, Hilton Head, SC, USA, *07.04.1943 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. Bestellt als Geschäftsführer: Dr. Eckert, Andreas, Wandlitz, *27.04.1960 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit	Prokura erloschen: Handke, Christina, Schwülger, *11.07.1962 Prokura erloschen: Menur, Helmut, Braunschweig, *27.04.1951 Gesamtprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer oder einem anderen Prokuristen: Gutsch, Jens, Bernau, *07.06.1968	a) Die Gesellschafterversammlung vom 05.02.2009 hat eine Neufassung des Gesellschaftsvertrages insbesondere in § 1 (Firma) und somit die Änderung der Firma sowie in § 7 (Geschäftsjahr) beschlossen.	a) 27.03.2009 Bergemann

Handelsregister B des Amtsgerichts Braunschweig				Ausdruck Abruf vom 30.03.2009 07:38		Nummer der Firma: Seite 4 von 4		HRB 4647
Nummer der Eintragung	a) Firma b) Sitz, Niederlassung, inländische Geschäftsanschrift, empfangsberechtigte Person, Zweigniederlassungen c) Gegenstand des Unternehmens	Grund- oder Stammkapital	a) Allgemeine Vertretungsregelung b) Vorstand, Leitungsorgan, geschäftsführende Direktoren, persönlich haftende Gesellschafter, Geschäftsführer, Vertretungsberechtigte und besondere Vertretungsbefugnis	Prokura	a) Rechtsform, Beginn, Satzung oder Gesellschaftsvertrag b) Sonstige Rechtsverhältnisse	a) Tag der Eintragung b) Bemerkungen		
1	2	3	4	5	6	7		
			sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen.					
9			b) Bestellt als Geschäftsführer: Yeager, Franklin, Valencia CA/USA, *18.06.1958 mit der Befugnis, im Namen der Gesellschaft mit sich als Vertreter eines Dritten Rechtsgeschäfte abzuschließen. <u>Nicht mehr</u> Geschäftsführer: Schille, Rainer, Groß-Umstadt, *09.03.1948	Gesamitprokura gemeinsam mit einem Geschäftsführer: Schille, Rainer, Groß-Umstadt, *09.03.1948		a) 27.03.2009 Bergemann		